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1. 五月份文康競賽~『新店戒生活百態繪畫比賽』 

The Painting Contest “Life of Sindian Drug Abuser Treatment 

Center”  

5 月 27日舉辦五月份文康競賽~『新店戒生活百態繪畫比賽』，共計有 18

名收容人參加，經評分後第一名為平二班 0239劉 OO，第二名為平三班 0393

楊 OO，第三名為營繕隊 0197黃 OO。 

On May 27, we held the painting contest “Life of Sindian Drug Abuser 

Treatment Center”. There are 18 inmates attending the contest. The 

result of this competition is the following: the first place is XX 

Liu numbered 0239 in Ping 2, the second XX Yang numbered 0393 in 

Ping 3 and the third XX Huang numbered 0197 in the construction unit.   
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2. 「佛誕孝親感恩祈福會」浴佛活動 

The Vesak Day Celebration of the Tzuchi Foundation In The Center 

5 月 31日本所與佛教慈濟慈善事業基金會於中山堂共同舉辦「佛誕孝親感

恩祈福會」浴佛活動，活動為上、下午 2場次，分別由所長、副所長主持，

上午場由三教區收容人共 295名參加，下午場由一教區收容人共 241名參

加，辦理志工共 55名。 

On May 31, Tzuchi Foundation held the Vesak Day Celebration in the 

Zhong Zheng Hall of the center. There are two sessions which are 

separately hosted by the superintendent and deputy superintendent. 

There are 295 inmates from the section 3 in the morning, 241 inmates 

from the section 1 in the afternoon and 55 members of Tzuchi 

Foundation attending the activity.    
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